
 
 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 13. června 2022 
 
Místo a čas konání: velká zasedací místnost, rektorát UPCE, 4. podlaží, 12:00  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., 
Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Eliška Matušková 
Omluveni: prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., doc. Ing. et Ing. Renáta 
Myšková, Ph.D., doc. Ing. Petr Doležel, Ph.D. 
Hosté: doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Matuška, Ph.D., doc. Ing. Ivana Kraftová, Ph.D., 
doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D., doc. Ing. Hana Kopáčková, Ph.D., prof. Ing. Petr Mikulášek, CSc., 
prof. Ing. Petr Němec, Ph.D., Mgr. Irena Reimannová, Ph.D., Ing. Barbora Hábová.  
 
č. j.: akred/0008/22 

 

Program jednání: 
 

1. Zahájení. 

2. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Transport Operations 
Management Dopravní fakulty Jana Pernera. 

3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Digitální podnikání Fakulty 
ekonomicko-správní. 

4. Projednání závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 

5. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 

6. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 

7. Projednání návrhu na rozšíření databáze externích hodnotitelů studijních programů. 

8. Různé. 

9. Závěr.



 

 

1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH a seznámil je s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Místopředsedkyně, prof. Molková, požádala přítomné členy o souhlas 
s přítomností Ing. Hábové (odd. pro vzdělávání UPCE) na celém jednání RVH, členové souhlasili 
bez připomínek. Zasedání RVH bylo zahájeno. 
 
2. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Transport Operations Management 
Dopravní fakulty Jana Pernera (DFJP/2022/148/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání zástupce Dopravní fakulty Jana Pernera – děkana, doc. Švadlenku 
a garanta studijního programu, doc. Matušku, a zástupkyni odborné komise, doc. Kraftovou. 
Prof. Molková požádala doc. Švadlenku o stručné představení projednávaného studijního programu 
Transport Operations Management. Doc. Matuška charakterizoval studijní program, zmínil strukturu 
studijního plánu, uplatnitelnost absolventů a plán budoucího vývoje. 
Zprávu zpravodaje přednesla z důvodu nepřítomnosti zpravodajky odborné komise, doc. Kožené, 
na jednání RVH prof. Molková. 
Se stanoviskem odborné komise seznámila přítomné členy členka ekonomické odborné komise, 
doc. Kraftová. Žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Dopravní fakulty Jana Pernera a splňuje požadavky standardů. Komise 
doporučuje udělit akreditaci na dobu 5 let s kontrolní zprávou. Zástupci fakulty reagovali na jednotlivé 
připomínky odborné komise. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze, do které se zapojili prof. Čapek, prof. Molková. Na základě 
veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Dopravní fakultě Jana Pernera oprávnění 
uskutečňovat studijní program Transport Operations Management na dobu 5 let s nápravným 
opatřením a kontrolní zprávou. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 13. června 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. 
a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 6. dubna 2022, 
číslo DFJP/2022/148/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému navazujícímu magisterskému studijnímu 
programu Transport Operations Management se standardní dobou studia 2 roky, formou studia 
prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně 
a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblasti 
vzdělávání Doprava, pro uskutečňování Dopravní fakultou Jana Pernera Univerzity Pardubice, 
a to na dobu 5 let, tedy do 13. června 2027, s nápravným opatřením k 30. září 2022 a kontrolní zprávou 
k 30. červnu 2025. 
 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
3. Projednání žádosti o vnitřní akreditaci studijního programu Digitální podnikání Fakulty 
ekonomicko-správní (FES/2022/149/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty ekonomicko-správní, proděkanku pro studium 
a pedagogickou činnost, doc. Komárkovou, garantku studijního programu, doc. Kopáčkovou a zástupce 
technické odborné komise – zpravodaje, prof. Mikuláška, a zástupce předsedy, prof. Němce.  
Doc. Komárková představila pozici studijního programu Digitální podnikání z hlediska strategie fakulty, 
doc. Kopáčková charakterizovala hlavní přínosy předkládaného studijního programu.  
Prof. Mikulášek přednesl na jednání RVH své stanovisko z pozice zpravodaje studijního programu 
a stručně své závěry zdůvodnil. Zástupce předsedy, prof. Němec, seznámil přítomné členy 
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se stanoviskem komise. Bylo konstatováno, že předkládaná žádost o vnitřní akreditaci studijního 
programu Digitální podnikání dokládá soulad studijního programu s posláním a se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty ekonomicko-správní a splňuje požadavky standardů. K bodu 
jednání byla otevřena diskuze, ve které vystoupili prof. Čapek, dr. Bělina, zástupci fakulty dotazy 
zodpověděli. Na základě veškerých přednesených podkladů se RVH usnesla udělit Fakultě ekonomicko-
správní oprávnění uskutečňovat studijní program Digitální podnikání na dobu 5 let. Místopředsedkyně 
RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 13. června 2022, v souladu s čl. 20 odst. 3 
písm. a) Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, 
usnesla o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijnímu programu podané dne 27. dubna 
2022, číslo FES/2022/149/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace akademicky zaměřenému bakalářskému studijnímu programu Digitální 
podnikání se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, zařazenému ve smyslu § 44a 
zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších zákonů (zákon o vysokých 
školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí vzdělávání Informatika (59%) a Ekonomické obory 
(41%), pro uskutečňování Fakultou ekonomicko-správní Univerzity Pardubice, a to na dobu 5 let, 
tedy do 13. června 2027. 
 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
4. Projednání závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH proděkanku pro vzdělávání Fakulty filozofické, dr. Reimannovou 
a požádala ji o stručné představení a zdůvodnění plánovaných závažných změn, které spočívají 
ve změně garantů dvou bakalářských studijních programů – Religionistika a Anglický jazyk.  
K bodu jednání byla otevřena diskuze, do které se zapojili prof. Čapek, dr. Bělina, prof. Molková. 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4a:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta bakalářského studijního programu Anglický jazyk se standardní dobou 
studia 3 roky a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu úřadu.  
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Návrh usnesení k bodu 4b:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost Fakulty 
filozofické o změnu garanta bakalářského studijního programu Religionistika se standardní dobou 
studia 3 roky a postoupí informaci o změně Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 
Prof. Molková požádala proděkanku pro vzdělávání Fakulty filozofické, dr. Reimannovou, o stručnou 
charakteristiku změn méně závažného charakteru, které se dotýkají celkem osmi studijních programů. 
Veškeré materiály měli členové RVH k dispozici v elektronické podobě na datovém úložišti RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické.  
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
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6. Projednání oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 
Prof. Molková představila přítomným členům změny méně závažného charakteru týkající se dvou 
studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky. Oznámení změny včetně přílohy byly 
součástí elektronických podkladů jednání na datovém úložišti RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky.  
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Projednání návrhu na rozšíření databáze externích hodnotitelů studijních programů. 
Prof. Molková představila přítomným členům návrh na doplnění databáze externích hodnotitelů 
studijních programů UPCE. Hlavním důvodem je proces hodnocení kvality studijních programů, 
kdy také u studijních programů akreditovaných Národním akreditačním úřadem bude RVH žádat 
externího hodnotitele o jeho posouzení kvality. Proto byly fakulty, jejichž studijní programy byly 
vybrány k hodnocení kvality v letošním roce, požádány o návrhy možných hodnotitelů. Seznam 
hodnotitelů a jejich stručné životopisy byly součástí podkladů na datovém úložišti RVH. 
K bodu jednání byla otevřena diskuze. Místopředsedkyně RVH požádala přítomné členy o tajné 
hlasování pomocí hlasovacích lístků. 
 

Oblast vzdělávání Externí hodnotitel Pracoviště 

Stavebnictví doc. Ing. Otto Plášek, Ph.D. VUT v Brně 

Stavebnictví doc. Ing. Petr Konečný, Ph.D. VŠB-TU Ostrava 

Informatika doc. Ing. Zdena Dobešová, Ph.D. UPOL 

Ekonomické obory prof. Ing. Tomáš Meluzín, Ph.D. VUT v Brně 

Ekonomické obory prof. Ing. Miroslav Žižka, Ph.D. TU Liberec 

Ekonomické obory prof. Ing. Jaromír Veber, CSc. VŠCHT Praha 

Ekonomické obory doc. Ing. Iveta Palečková, Ph.D. Slezská univerzita v Opavě 

Ekonomické obory doc. Mgr. Ing. Petr Wawrosz, Ph.D. Vysoká škola finanční a správní 

Elektrotechnika prof. Ing. Peter Brída, PhD. Žilinská univerzita v Žiline 

Elektrotechnika prof. Dr. Ing. Zbyněk Raida VUT v Brně 

Filologie doc. PhDr. Michaela Weiss, Ph.D. Slezská univerzita v Opavě 

Filologie doc. Mgr. Roman Trušník, Ph.D. Univerzita Tomáše Bati Zlín 

 
Návrh usnesení k bodu 7:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje návrh na doplnění seznamu 
externích hodnotitelů pro oblasti vzdělávání Ekonomické obory, Elektrotechnika, Filologie, Informatika 
a Stavebnictví. 
Hlasování: 5 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

7. Různé. 
Prof. Čapek vznesl podnět k diskuzi o podílu základních teoretických předmětů profilujícího základu 
ve studijních plánech navazujících studijních programů a jejich pozici mezi předměty státních 
závěrečných zkoušek. 
Prof. Molková informovala, že fakulty budou vyzvány k navržení nových členů odborných komisí RVH. 
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8. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval členům RVH za účast na jednání, popřál přítomným hezké léto a ukončil 
zasedání.  
 
 
 
 

Pardubice dne 13. června 2022 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


